



(Le français suit.)

DEADLINE EXTENDED!
Call to Submit Essay
Georgina Feldberg Memorial Student Award
Deadline: May 20, 2025

The *Canadian Journal of Health History* | *Revue canadienne d'histoire de la santé* invites students (including undergraduate, graduate, and medical students) to submit essays for the Georgina Feldberg Memorial Student Award in the History of Health and Medicine. Dr. Feldberg was a dedicated teacher and scholar of social history of medicine, public health, and the gendered politics of disease, who firmly believed that history has an important role to play in shaping public policy. The history of health and medicine community lost an important voice when Dr. Feldberg died far too young in 2010.

The Feldberg Memorial Award will be granted annually to the best unpublished essay based on original research on any topic within the history of health and medicine. Essays are not restricted by geography or time period. Students in related disciplines are eligible to apply, but all essays must include a clear historical argument and engage with the relevant historiography.

The winner will receive \$500 and a year's membership with the CSHM-SCHM (Canadian Society for the History of Medicine – Société canadienne d'histoire de la médecine), which includes a subscription to the *CJHH* | *RCHS*. Finalists may be encouraged by the journal editors to have their submissions considered for publication in the *CJHH* | *RCHS*, subject to its peer review process.

Eligibility: Applicants should be [members of the CSHM-SCHM](#) at the time of the CSHM Annual Meeting. Essays can be written in either English or French and must conform to the [CJHH](#) | *RCHS* style guide. Applicants must be students at the time of submission, but the competition is open to students in different disciplines at the undergraduate and graduate levels. Submissions must be based on original research and not currently under consideration for publication elsewhere. Submissions must be between 6,000 and 8,000 words in length, including citations. Applicants should consult the [CJHH style guide](#) before submitting their work.

Students are invited to submit essays via email to MihelakisE@brandonu.ca. Please direct inquiries about this award to co-editor of the *CJHH* | *RCHS*, Dr. Eftihia Mihelakis (MihelakisE@brandonu.ca).

The deadline for submissions is extended to **May 20, 2025**. All submissions will be evaluated by the Feldberg Award Committee. Winners will be announced at the CSHM-SCHM Annual Meeting, May 31 – June 2, 2025, in Toronto, Ontario.



DÉLAI PROLONGÉ !
Appel à soumettre un article
Prix commémoratif Georgina-Feldberg
Date limite : 20 mai 2025

La *Revue canadienne d'histoire de la santé* (RCHS) | *Canadian Journal of Health History* (CJHS) invite les étudiant·es (tous cycles confondus, ainsi que les étudiant·e·s en médecine) à soumettre un article dans le cadre du Prix commémoratif Georgina-Feldberg en histoire de la santé et de la médecine. Professeure dévouée, spécialiste de l'histoire sociale de la médecine, de la santé publique et des questions de genre dans les politiques relatives à la maladie, la Dre Feldberg croyait fermement que l'histoire joue un rôle essentiel dans l'élaboration des politiques publiques. La communauté savante de l'histoire de la santé et de la médecine a perdu une voix importante lors de son départ prématuré en 2010.

Le Prix commémoratif Feldberg est décerné chaque année au meilleur article inédit traitant d'un sujet en histoire de la santé et de la médecine. Les soumissions peuvent inclure tout milieu géographique et tout type de contenu en lien avec le champ en question. Les étudiant·es inscrit·es à programmes connexes sont admissibles, mais tous les textes doivent développer une problématique historiographique pertinente.

Le lauréat ou la lauréate recevra 500 \$ et une adhésion d'un an à la SCHM-CSHM (Société canadienne d'histoire de la médecine-Canadian Society for the History of Medicine), ce qui comprend un abonnement à la *RCHS* | *CJHH*. Les finalistes pourraient être invité·es par les éditrices de la revue à soumettre leur article à la *RCHS* | *CJHH* pour publication, sous réserve d'une évaluation positive par les pairs.

Admissibilité : Les candidat·es doivent être membres de la CSHM-SCHM au moment de la rencontre annuelle. Les textes, rédigés en anglais ou en français, doivent être conformes [au protocole de rédaction de la revue](#). Les candidat·es doivent être étudiant·es au moment du dépôt de leur article au Prix. Les textes soumis doivent être inédits et ne pas avoir été proposés ailleurs en vue d'une publication. Les textes doivent comporter de 6 000 à 8 000 mots, citations comprises.

Les textes doivent être envoyés à l'adresse suivante : MihelakisE@brandonu.ca. Prière d'indiquer clairement dans le courriel que vous soumettez votre texte pour considération dans le cadre du Prix étudiant Georgina-Feldberg.

Les demandes de renseignements généraux sur le Prix doivent être adressées auprès des éditrices de la *RCHS* | *CJHH* à Dre. Eftihia Mihelakis (MihelakisE@brandonu.ca). La date limite pour soumettre votre candidature est **le 20 mai 2025**. Tous les textes proposés seront

évalués par le jury du Prix Feldberg. Les lauréat·es seront annoncé·es lors du Colloque annuel de la SCHM-CSHM, lequel a lieu du 31 mai au 2 juin 2025, à Toronto, Ontario.